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Vragen van het lid Van Meenen (D66) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over het bericht «Brandbrief over ban op «zesjesstudenten» 
(ingezonden 15 januari 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Brandbrief over ban op «zesjesstu-
denten»»?1 

Vraag 2
Bent u het met het Interstedelijk Studenten Overleg (ISO) en de aangesloten 
studentenorganisaties eens dat door het verdwijnen van de verplichte 
doorstroommaster het gevaar kan ontstaan van een wedloop tussen 
universiteiten om selectiecriteria in te voeren? 

Vraag 3
Heeft u signalen ontvangen dat universiteiten van plan zijn om voor meer 
masteropleidingen strengere eisen te laten gelden? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht geven van alle masteropleidingen waarvoor nu al 
strengere eisen gelden, en kunt u aangeven bij hoeveel faculteiten geen 
masteropleidingen zonder strengere eisen aanwezig zijn of zullen zijn in de 
nabije toekomst? 

Vraag 5
Op wat voor manier bent u van plan om gebruik te maken van uw bevoegd-
heid als Minister om studenten alsnog een plek te geven op een masteroplei-
ding indien steeds meer opleidingen strengere eisen gaan stellen? 

Vraag 6
Kunt u ingaan op de vraag wat het betekent voor de waarde van een 
bachelordiploma indien de toegang tot masteropleidingen steeds verder 
wordt beperkt? 

1 http://www.volkskrant.nl/binnenland/studenten-sturen-brandbrief-over-ban-op-
zesjesstudenten~a4223390/
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Mohandis (PvdA, ingezonden 3 september 2015 (vraagnummer 2015Z15656).
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